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Interpelacja

Zwracan sig z uprzejm4 pro6b4 o informacjg dotycz4c4 mozliwo6ci budowy/lcupna

wiat rowerowych.

W s4siedztwie blok6w na osiedlu Poludnie i Mielgcin (oc4swiScie inicjatywa dotycry

r6wnie2 pozostalych osiedli), coraz wigcej rower6w jest przypigfch do znak6w drogowych,

stup6w lub drzew. CzESt rower6w przechowywanych jest przez mieszkaric6w w blokach na

klatkach schodowych.

Budowa og6lnodostgpnych wiat rowerowych w porozumieniu ze Sp6ldzielniq

Mieszkaniow4 ,,Poludnie", zapewnilaby miejsca dla przechowywania rower6w

w bezpoSrednim s4siedztwie blok6w. Wiaty bytyby og6lnodostgpne i gwarantowaty ochrong

przed warunkami pogodowymi. WyposaZone w bezpiecz.rre stojaki zapewnilyby odpowiedni

poziom bezpieczefstwa. Propozycje lokalizacji wiat mo2na wytypowat na podstawie

konsultacji z miesdcaricami i ewentualnym partnerem przedsigwzigcia - Sp6ldzielni4

Mieszkaniow4,,Pohudnie".

Mieszkancy conz czgSciej sygnalizuj4 problemy z przechowywaniem i odpowiednim

zabezpieczeniem jednoSlad6w, z kt6rych korzystaj4 niemalze kazdego dnia. Wiaty rowerowe

zapewni4 wygodne przechowywanie rower6w pozabudynkami mieszkalnymi.

Rower staje sig teZ coraz bardziej popularnym Srodkiem transportu. Wsparcie

rowerzyst6w na terenie miasta spowoduje, 2e wigcej mieszkaric6w osiedla bgdzie korzystai

z roweru w drodze do pracy b4d2szko$.


